
 

 

Utveckla förbindelserna till Mariestad 

Motion till Kommunfullmäktige i Tibro  

Skaraborg står inför stora utmaningar i och med bygget av batterifabriken i 

Mariestad. Det kommer att behövas mycket arbetskraft och Tibro ligger absolut på 

pendlingsavstånd för att vara attraktiv som boendeort. 

Men det kräver en god infrastruktur. 

Moderaterna föreslår därför att kommunledningen ska arbeta aktivt för att dels göra 

väg 201 Tibro-Mariestad säkrare, dels för direktbusstrafik Tibro-Mariestad, via 

batterifabriken. 

Västra Götalandsregionen har precis startat upp arbetet med att ta fram ett nytt 

trafikförsörjningsprogram för Västra Götaland. Arbetet pågår fram till 2025 innan det 

nya programmet beslutas av Regionfullmäktige. Här bör Tibro kommun påverka så 

att förbindelsen mellan Tibro och Mariestad blir ett prioriterat stråk. Samtidigt bör 

kommunen även arbeta för återupptagen busstrafik mellan Hjo och Tibro med tanke 

på Olinsgymnasiets etablering. 

Moderaterna i Tibro föreslår kommunfullmäktige: 

Att ge kommunledningen i uppdrag att uppvakta Trafikverket och aktivt arbeta för att 

viltstängsel sätts upp på väg 201, i första hand från Kroppetorp till strax före 

Bällefors. 

Att ge kommunledningen i uppdrag att uppvakta Västra Götalandsregionen och 

Västtrafik och aktivt arbeta för att busstrafik som passar för arbetspendling 

skapas mellan Tibro och Mariestad, via batterifabriken. 
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